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Vragen  Inleiding 
De Peel is door het kabinet aangewezen als een van 
de zestien nationale aandachtsgebieden voor 

herinrichting. In NOVEX De Peel werken alle 
overheden, als één overheid, samen met de streek 

aan een duurzame toekomst voor de Peel. NOVEX 
staat voor extra uitvoeringskracht en de ambitie om 
als Rijk en regio samen te investeren in de toekomst 

van de streek. 
 

Ongeacht zal de gemeente leudal ook een inbreng 
hebben in de ontwikkeling en oprichting van Novex de 
Peel. Aangezien het CDA Leudal al zorgen had over de 

visie omgevingswet, stellen we graag de volgende 
vragen: 

 
Vragen 
1. Is de gemeente Leudal betrokken bij de 

ontwikkelingen van Novex de Peel? 
2. Welke inbreng heeft de gemeente hierin? 



3. Welke andere partijen hebben een inbreng? 
 
4. Zijn er ook probleemstellingen waar de gemeente 

niet mee eens is of zijn er visies die de gemeente juist 
liever had gezien? waarom? 

5. Geeft de gemeente ook een terugkoppeling aan de 
gemeenteraad van Leudal omtrent de ontwikkelingen 
en visie van Novex de Peel? 

 

  

Ambtelijk advies  Datum: 24.03.2025 
 

1. Ja de gemeente Leudal is betrokken bij NOVEX de 

Peel. In Novex de Peel werken de gemeenten van de 

regio’s Noordoost Brabant, Noord- en Midden Limburg 

en de Metropoolregio Eindhoven, de Waterschappen 

Aa en Maas, de Dommel en Limburg, de provincies 

Noord-Brabant en Limburg en de ministeries LNV,BZK, 

I&W, EZK en defensie nauw samen om met 

maatschappelijke partners een duurzame, leefbare en 

gezonde toekomst voor de Peel te realiseren. 

  

2. Wij leveren ambtelijke inbreng op inhoud en 

proces. De wethouder Graef heeft zijn inbreng in 

bestuurlijke overleggen. 

 

3. Zie antwoord 1. 

 

4. Wij onderschrijven de algemene doelstelling uit het 

ontwikkelperspectief OP2050. Op dit moment werken 

we aan de uitwerking van het ontwikkelperspectief en 

zijn er sleutelthema’s geformuleerd. We staan nu 

binnen NOVEX aan de lat om de sleutelthema’s verder 

te ontwikkelen tot uitvoerbare en financierbare 

plannen van aanpak (PvA’s). Wij zijn als regio (de 

gemeenten in Limburg gezamenlijk) aan zet voor de  

uitwerking van 3 sleutelthema’s. Hiervoor hebben we 

een kwartiermaker aangesteld namens de regio.  

 

5. Het ontwikkelperspectief 2025 voor het NOVEX de 

Peel gebied en de start van de maatschappelijke 

dialoog, zijn middels een RIB (27 februari 2024)  

kenbaar gemaakt aan de Raad. Vervolgstappen en 

keuzemomenten zullen in de toekomst ook op een 

vergelijkbare wijze worden gedeeld met uw Raad.  
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